

8D7N ADVENTURES IN NHA TRANG & DA LAT

8天7晚玩转芽庄,大叻

Validity Period: 01 Jan 2025 - 31 Dec 2025

HIGHLIGHTS 旅游景点

MUI NE

Come close to the sole desert in Vietnam, White and Red Sand Dunes

NHA TRANG

Endless fun at VinWonders, largest theme park in Vietnam. Be amazed by the impressive collection of boulders at Hon Chong Promontory. Stand in awe at the ancient Po Nagar Cham Towers.

DA LAT

Admire the beauty of Da Lat from the Robin Hill cable car. Instagramable photo opportunities at Juice Bar and Hydrangea Farm. Have fun exploring the Crazy House, quirkiest Da Lat attraction. Satisfy your taste buds and test your bargaining skills at the Da Lat Night Market.

HO CHI MINH

Hunt for bargains at the Ben Thanh Market

美奈

近距离探索越南唯一的沙漠——白沙丘与红沙丘。

芽庄

玩转越南的迪士尼乐园的珍珠岛乐园。海岛风光和乡土风情的钟 屿石岬角感受惊涛拍岸的震撼。亲身感受越南芽庄的"小吴哥窟

大叻

乘罗宾山缆车,穿越针叶森林,高处饱览竹林禅寺及泉林湖的 全景。 东方小瑞士之称的花都山城享受山林和花海美景。探访 犹如魔幻童话里的疯狂屋。享受达塔拉瀑布的山林沁凉

胡志明市

逛历史最悠久的滨城市场享受购物乐。





4★ Accomodation 住宿

Nha Trang

December Hotel, Magestic Nha Trang

Dalat

Saigon Dalat Hotel, La Spinette Hotel

Muine

Lotus Muine Resort, Romana Muine Resort

Ho Chi Minh

Aristo Hotel Saigon, Athena Hotel Saigon

十二月酒店, 芽庄美琪大戏院酒店

大叻 西贡大叻酒店, 拉萨皮纳特酒店

美奈

美奈莲花水疗度假酒店, 罗马温泉度假酒店

胡志明

雅集西贡酒店, 雅典娜酒店

Bonus

Domestic flight

红利

内陆班机



Meals 膳食

7 Breakfasts | 5 Lunches | 7 Dinners 7 早餐 | 5 午餐 | 7 晚餐

Special Meals 特别餐食

Seafood Dinner | Chinese Cuisine | Hotpot & BBQ Dinner





SINGAPORE - HO CHI MINH - MUI NE Dinner

Assemble at Changi Airport for flight to **Vietnam - Ho Chi Minh.** Transfer to **Mui Ne**.

02

MUI NE - NHA TRANG Breakfast, Lunch, Dinner

Fairy Stream - Walk through the over 50m of rippling stream which carves its way through rust colored dunes, limestone, rock formations and lush bamboo groves.

Red Sand Dunes - Admire this "natural wonder". The colour of the sand changes constantly from yellow to white, pink and red depending on the sunlight.

White Sand Dunes - As one of the only desert areas in Southeast Asia, this is a favorite spot for sand-sledging, ATV rides other than unique photo opportunities.

Onward to Nha Trang.

Note: All activities at White and Red Sand Dunes are at own expense.





NHA TRANG
Breakfast, Dinner

VinWonders - This 'all-encompassing' amusement park features six distinctive play areas and prides itself on holding numerous records in Vietnam and on the global stage. Don't miss the thrilling 880m zipline, the majestic World Garden, and the visually stunning Tata Show.

04

NHA TRANG - DA LAT Breakfast, Lunch, Dinner

Dam Market - Shop at the bustling 2 storey Dam Market for an immersive authentic experience of market shopping.

Hon Chong Promontory Rock - Be amazed by the impressive collection of boulders apart from to know the many myths surrounding the rocks.

Po Nagar Cham Temple - Walk around the grounds of the temple complex, step inside the ancient towers for a great view of Nha Trang's bridges and estuary.



DA LATBreakfast, Lunch, Dinner

Datanla Waterfall - Combination of seven majestic waterfalls, Datanla Falls distinguishes from the other waterfalls with its unique longest alpine coaster in the country. (Taking on the Alpine Coaster is on own expenses)

Truc Lam Monastery / Truc Lam Lake

Robin Hill Da Lat - Hop on the cable car and marvel at the spectacular views of the city from a different angle.

Juice Bar, Sunny Farm - This charming café offers various chic photo opportunities for some of your best shots.

Bao Dai Summer Palace - The Mansion of the Last King of Vietnam. **Crazy House** - Everything seems completely mad and over the top here. Simply fun to explore!

Da Lat Night Market - Join the locals for some tasty food options and great shopping.

Note: Activities at Datanla Waterfall and drink at Juice Bar are at own expense

06

DA LATBreakfast, Lunch OR Brunch, Dinner

Linh Phuoc Pagoda - Learn the life story of Lord Buddha from the murals in the central hall.

Cau Dat Tea Farm - Dubbed as the best tea land of Vietnam, high quality tea varieties are grown here.

Hydrangea Farm - Walk on blooming paths and get lost here with lots of photo opportunities.

Fruit or Vegetable Picking - Hands on picking fruits or vegetables at a local farm.

Da Lat Flower Garden - The Garden is home to 300+ exotic as well as native plants arranged in beautiful swirls and patterns.

Da Lat Railway Station - Built in 1938, it's the oldest highest railway station in the country.

07

DA LAT - HO CHI MINH Breakfast, Lunch, Dinner

Domestic flight to Ho Chi Minh

Ben Thanh Market - This long-standing market is a must visit for any traveller to Ho Chi Minh.





HO CHI MINH - SINGAPORE Breakfast

Free at leisure till your airport transfer for your flight back to Singapore.

Thank you for choosing Nam Ho Travel as your preferred agent for your vacation.

We hope to see you soon in the near future.

NOTES

Min. group size for confirmed departure: 10 pax,

21 pax and above will have a Tour Leader

The sequence of the itinerary, flight schedules and hotels are subject to change without prior notice in the event of unforeseen circumstances

Accommodations are based on the local star rating Activities are subjected to weather conditions.

SERVICE FEE GUIDELINE

8 D7 N - US\$40 per person for guide and driver / S\$40 for Singapore Tour Leader if applicable



新加坡 — 胡志明 — 美奈

在樟宜机场集合,乘机飞往**越南,胡志明**。 **乘车前往美奈**

02

美奈 — 芽庄 早餐,午餐,晚餐

仙女溪-仙女溪是一条不算太长的溪,上游是红沙丘,因此溪里的沙泥是红色的,而白色石灰岩壁,也是所谓的喀斯特地形。

红沙丘- 红沙丘是美奈知名玩沙看夕阳的景点。在这看着绝美夕阳染红了沙丘,化成一幅火红山丘的图画,成为在美奈难忘的回忆!

白沙丘 - 白沙丘的沙子是白色的,租一个板子就能在沙丘里滑沙。还可骑上越野车,体验穿越沙丘的快感。

乘车前往芽庄

备注:红沙丘及白沙丘的活动实属自费





03

芽庄 早餐,晚餐

珍珠岛乐园 - 这是一个非凡的游乐园和海滨水上乐园,前称为VinPearl,坐落在世界上最令人叹为观止的海湾之一。乃越南著名的主题公园,为各个年龄层的游客带来各式各样的体验。

04

芽庄 早餐,晚餐

大坝市场 - 大坝市场和会安的市场不太一样,除了蔬菜瓜果之外,这里的摊位多半属于小商品,零食,干杂之类。

雅庄钟屿石岬角 - 钟屿石岬角是一座小小的岬岛,有着多处巨大的花岗岩海角直指南海。

芽庄婆那加占婆塔-婆那加占婆塔的建筑风格有些柬埔寨吴哥窟的味道,但规模要小的多。供奉的天依女神,保护着靠海吃饭的渔民,其地位类似于中国渔民心目中的妈祖。



大**叻** 早餐,晚餐

达塔拉瀑布 - 达塔拉瀑布位于越南大叻市,从市区骑机车大概20分钟,这里除了有美丽的瀑布跟花园以外,还有全亚洲最长的自由式过山车。(自弗)

罗宾山(**缆车**)-来到大叻别忘记乘坐罗宾山缆车,从高处望下,惊叹于眼前的美景!此外还可欣赏到竹林禅寺和泉林湖的全景。在大叻市的高山背景之下,别忘了分享酷炫的自拍照!

阳光农场- 大叻近期爆红的景点— 阳光农场,里面最火热的莫过于被称为通往天国的白色阶梯。

保大夏宫- 保大夏宫是保大皇帝一家在越南林同省大叻的住所,兴建于1933年到1938年。

疯狂屋-疯狂屋本身是一家旅店,因其造型夸张怪异而成为大叻著名的 经典欢乐楼度假屋。

大叻夜市 - 夜市位于大叻市中心的景点春香湖旁,由一条大约1.5公里长的街道和一个800米左右的长坡组成,集合了各式大排档,工艺品,纪念品。

06

大**叻** 早餐,午餐,晚餐

灵福塔-灵福塔位于越南大叻南边一个小镇山坡上。整座寺庙的外观是用碎瓷片镶嵌而成,犹如一件艺术精品。

土桥绿茶园 - 茶园占地约230公顷,特产的绿茶味道清香,宛如晨露。 **绣球花农场** - 盛开的白色,蓝色和紫色花球混为一体,形成一个美丽的 绣球花园。由于大叻的特别气候,四季都能赏花哦!

蔬果园 - 采摘蔬果体验

大叻花园 - 大叻是座很难跟花分开的城市,城市里种植着各种五颜六色的鲜花和植物,还有一年一度著名的大叻花卉节。

大**叻火车站** - 大叻火车站是大叻著名景点之一,离市区仅仅2公里,优雅建筑外观下很难想像已有百余年的历史,是许多游客指名参观的景点之一

07

大叻 — 胡志明 早餐,午餐,晚餐

内陆班机往胡志明

滨城市场-滨城市场是胡志明市最大的贸易市场,食品,日用品,工艺品无所不包。有各种纪念品种类齐全。

08

胡志明 — 新加坡 早餐,午餐,晚餐

自由活动直到接送往机场办理航班登机手续返回新加坡。感谢您选**择南和旅行社**,希望您和我们一起度过一个愉快的旅程我们也希望能很快再次和您出游。



备注

最低成行人数为10人

21人及 以上将有一名领队跟随

中英文行程若出现不符之处,将以英文版本为依据

行程, 航班时间表和酒店的顺序如有更改, 恕不另行通知

住宿酒店以当地的星级为准

活动行程表会视天气情况而改变

在重大活动期间,住宿可能会搬迁到城外或其他城市,恕不另行通知

服务费

全程服务费参考:8天7晚 - 每人40美金 / 新加坡领队 - 40新币 (如有随行)